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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter 

Az interpelláció címe: "Szennyvíziszap külföldről, de MIÉRT? - Európa pöcegödrét csinálják 
Magyarországból? " 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Évek óta tízezer tonna számra érkezik a külföldi szennyvíziszap Horvátországból és Szlovéniából
Magyarország területére, amelyet Székesfehérvár, Pápa-Tapolcafő, vagy éppen Kolontár környékén
raknak le, s még ki tudja hol.

Az ott élőket azonban nem csak a szaghatás, az olykor elviselhetetlen emberi fekália bűze zavarja.
Sajnos,  sokan  kénytelenek  aggódni  azért  is,  hogy  milyen  károkat  szenved  az  ivóvízbázis,
fertőződnek-e a közeli termőterületek vagy, hogy a lágyszárú növényekbe jutva, az elfogyasztott
élelmiszerek révén az emberek tízezrei milyen egészségkárosodásnak, veszélynek vannak kitéve.

Hónapok óta titkolóznak az illetékes állami szervek, s nem, vagy csak részlegesen válaszolnak a
témában  feltett  kérdéseinkre,  közadatigényléseinkre.  Érthetetlen,  hogy  miért  titkolóznak.
Érthetetlen, ha nem veszélyes a külföldről behozott szennyvíziszap és annak elhelyezése.

Ezen titkolózás miatt:

- Joggal feltételezhető, hogy nem, vagy nem megfelelően kezelt külföldi szennyvíziszapról van szó. 

- Joggal feltételezhető, hogy nem továbbfeldolgozás történik, hanem csak lerakás, elhelyezés, ürítés.

Rendőrségi dokumentumokból kiderült azonban, hogy nem csak évek óta hozzák be hazánkba a
külföldi  szennyvíziszapot  Horvátországból  és  Szlovéniából,  hanem  már  Olaszország
szennyvíziszapjának egy része is Magyarország földjén landol majd.

Szintén  rendőrségi  iratokból  derül  ki  az,  hogy nem csak eddig  hordták  ide  a  szennyvíziszapot



külföldről, de továbbra is hozhatják.

Mindezek miatt kérdezetm MIniszter Urat:

- Miért? 

- Miért hozzák ide 3 országból is mások szennyvíziszapját? 

-  Miért  éri  meg  külföldieknek  600-800  kilométert  szállítani  a  szennyvíziszapot  hazánkba,
drága új, „A”-s jelzésű kamionokon? 

- Miért nem állítják le, ahogyan azt ígérték? 

Várom megtisztelő és a magyar emberek érdekeit védő válaszát!

Budapest, 2019. október 15.
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